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Sent Fri 10/23/2020 7:57:43 AM

Subject: RE: Europese aansluiting CoronaMelder

Received: Fri 10/23/2020 7:57:44 AM

Dag [ERE

Dank voor de terugkoppeling!

LR welkom! Voor vragen kan je mij bereiken op os EE
Groeten,

van: BE BB BB BBD) < SRPEE @ minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 23 oktober 2020 09:34
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Onderwerp: RE: Europese aansluiting CoronaMelder

Fijn dat we hulp krijgen.

Welkom ERIS)

@dictu.nl>; GREY

Onderwerp: Europese aansluiting CoronaMelder

Allen,

De afgelopen dagen is er veel te doen geweest op het onderwerp Europese interoperabiliteit van CoronaMelder. Niet alleen omdat

er persvragen kwamen wanneer NL zou aansluiten, maar ook omdat we op meerdere vliakken (wetgeving, privacy, beleidskeuzes

die effect hebben op back-end en app, securitytesten etc.) zelf nog niet klaar zijn. Daarnaast hebben we ook te maken met

wijzigingen in de planning van de EC.

Gistermiddag is een nota naar de minister gestuurd waarin we uiteengezet hebben gezet wat de tijdslijnen zijn, waarbij hem is

voorgelegd of hij wil starten met de Europese uitwisseling zonder dat de AMvB dan in werking is getreden. Dat is uiteraard niet

zoals het zou moeten, maar gelet op het feit dat de AMvB materieel niet veel om het lijf heeft (aanwijzing

verwerkingsverantwoordelijke), kan het een (politieke) keuze zijn om het wel te doen. Als hij daar voor kiest gaan we op 30 nov live

(wave 4). Zo niet dan met wave 5 (planning nog niet precies bekend).

Dat betekent voor ons dat we in de komende weken alles op alles moeten zetten om klaar te zijn voor een live gang per 30 nov. En
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terugrekenend zorgen dat we op tijd de aanvraag ingediend moeten hebben, de koppeling en backend gebouwd moeten zijn, de

testen afgerond zijn, voorlichtingsmateriaal voor GGDs gereed is etc. etc.

Omdat dat echt een hele grote uitdaging die veel onderlinge afstemming en coérdinatie vergt start vandaaga sie
) om te zorgen dat we dit gaan redden.

BEY ik zullenBEvandaag (en dit weekend) inwerken en zorgen dat ze vanaf maandag er vol in kan.

Groeten,

PS in de nota naar de minister hebben we aangegeven dat er een go/ no go moment is op 23 november. Tegen die tijd hopen we

het advies van de AP binnen te hebben, wat waarschijnlijk sterk bepalend gaat zijn voor de politieke haalbaarheid van starten

zonder AMvB. 23 nov is de laatste dag dat we ons kunnen terugtrekken uit de aanvraagprocedure (ook al levert dat vast geen

vrienden op in Europa)


